



Бібліотеки Хмельниччини: публікації 2024

Департамент інформаційної діяльності, культури,
національностей та релігій
Хмельницької облдержадміністрації
Хмельницька обласна універсальна наукова бібліотека

*Бібліотеки Хмельниччини:
публікації 2024*
❖❖❖

Бібліографічний покажчик

Хмельницький
2025

УДК 015:021.7 (0.034) (477.43) "2024"

Б 59

Бібліотеки Хмельниччини : публікації 2024 : бібліогр. покажч. : електрон. вид. Вип. 20 / Департамент інформаційної діяльності, культури, національностей та релігій Хмельниц. облдержадмін., Хмельниц. ОУНБ ; уклад. О. М. Шеін. – Хмельницький, 2025. – 52 с.

Видання висвітлює діяльність бібліотек області у наукових, методичних, періодичних виданнях (в тому числі електронних) протягом 2024 року.

Показчик розрахований на бібліотечних працівників, істориків, науковців, викладачів, студентів навчальних закладів культури та всіх, хто цікавиться роботою публічних бібліотек Хмельниччини.

Публікується за рішенням редакційно-видавничої ради Хмельницької ОУНБ, протокол № 1 від 07.04.2025 року.

Укладач: *Шеін О. М.*

Редактор: *Маковська В. В.*

Відповідальна за випуск: *Чабан К. А.*

© Хмельницька обласна універсальна
наукова бібліотека, 2025

Передмова

До уваги читачів представлений бібліографічний покажчик «Бібліотеки Хмельниччини: публікації 2024», до якого включено інформацію про діяльність бібліотек, опубліковану у довідкових, краєзнавчих, методичних та періодичних (у т. ч. електронних) виданнях.

Матеріал у покажчику згруповано за видами бібліотек (обласні), далі – в межах районів за назвами територіальних громад.

Бібліографічний опис статей здійснено відповідно до ДСТУ ГОСТ 7.1:2006 «Система стандартів з інформації, бібліотечної та видавничої справи. Бібліографічний запис. Бібліографічний опис. Загальні вимоги та правила складання», ДСТУ 3582:2013 «Бібліографічний опис. Скорочення слів і словосполучень українською мовою. Загальні вимоги та правила (ISO 4:1984, NEQ; ISO 832:1994, NEQ)» та розміщено у логічній послідовності.

Висловлюємо подяку працівникам публічних бібліотек області за надану інформацію, яка була використана при підготовці видання.



Хмельницька обласна універсальна наукова бібліотека

Публікації фахівців бібліотеки в довідкових, краєзнавчих, методичних виданнях

(матеріал розміщено в алфавітній послідовності)

1. Баворовська О. Бібліотечне краєзнавство Хмельниччини як невід'ємне життєве кредо: до 90-річчя з дня народження Тетяни Варфоломіївни Логвиненко // Календар знаменних і пам'ятних дат Хмельниччини на 2025 рік : реком. бібліогр. довід. / Департамент інформаційної діяльності, культури, національностей та релігій Хмельниц. облдержадмін.; Хмельниц. ОУНБ; Хмельниц. обл. від-ня ВГО Укр. бібл. асоц.; Хмельниц. міська орг. НСК України; уклад. О. М. Шеїн. – Хмельницький, 2024. – С. 112-117. – Бібліогр. в кінці ст.

2. Баворовська О. Раритетні видання Тараса Шевченка у фондах Хмельницької обласної універсальної наукової бібліотеки // Пам'яткознавство: сучасні аспекти : матеріали III Всеукр. науково-практ. конф., м. Кам'янець-Подільський, 26.06.2024 р. / редкол. : В. В. Фенцур (гол.) та ін. – Кам'янець-Подільський, 2024. – С. 5-8. – Бібліогр. в кінці ст.

3. Баворовська О. Софія Березанська – легенда української археології // Культура історичної пам'яті в Україні: наукові, культурні та освітні аспекти : матеріали Всеукр. науково-практ. конф., Одеса, 23-24 серп. 2023 р. / упоряд.: М. В. Миргород, С. М. Герасимова ; відп. ред. Л. В. Арюпіна ; ред. : Н. Г. Майданюк, І. С. Шелестович. – Одеса, 2024. – С. 68-72. – Бібліогр. в кінці ст.

4. Босюк Г. Від книжки до квесту (з досвіду роботи Хмельницької ОУНБ) // Природа і людина: шляхи можливої гармонії : матеріали Всеукр. науково-природнич. конф. (до 95-річчя Хмельниц. обл. краєзн. музею / Хмельниц. облдержадмін., Хмельниц. обл. краєзн. музей ; редкол. О. М. Брицька ; відп. секр. С. М. Єсюнін та ін. – Хмельницький, 2024. – С. 11-17.

5. Кашук І. Культурно-історичний розвиток села Правдівки: від давнини до сучасності // Історія міст і сіл Хмельниччини : матеріали I всеукр. науково-практ. конф. (м. Городок, 25 жовт. 2024 р.): у 2-х т. / [ред. кол.: Н. Андрійчук

(співгол.), Ю. Телячий (співгол.), В. Прокопчук (заст. співгол.), Ж. Максимова (співгол.), О. Федоров (заст. співгол.), В. Адамський (відп. ред.), Ю. Блажевич та ін.]. – Хмельницький, 2024. – Т. 2. – С. 90-96. – Бібліогр. в кінці ст.

6. Козак І. Лікар-новатор з Кам'янця-Подільського Едмунд Фаренгольц : до 185-річчя з дня народження // Календар знаменних і пам'ятних дат Хмельниччини на 2025 рік : реком. бібліогр. довід. / Департамент інформаційної діяльності, культури, національностей та релігій Хмельниц. облдержадмін.; Хмельниц. ОУНБ; Хмельниц. обл. від-ня ВГО Укр. бібл. асоц.; Хмельниц. міська орг. НСК України; уклад. О. М. Шеін. – Хмельницький, 2024. – С. 74-76. – Бібліогр. в кінці ст.

7. Лабчук І. Книжкові знаки на рідкісних і цінних виданнях Хмельницької обласної універсальної наукової бібліотеки як документальне джерело дослідження історії бібліотек Поділля // Пам'яткознавство: сучасні аспекти : матеріали III Всеукр. науково-практ. конф., м. Кам'янець-Подільський, 26.06.2024 р. / редкол. : В. В. Фенцур (гол.) та ін. – Кам'янець-Подільський, 2024. – С. 95-99. – Бібліогр. в кінці ст.

8. Маковська В. Біобібліографічний покажчик як інструмент представлення наукової діяльності Віктора Прокопчука // Суспільні трансформації в умовах війни росії проти України: виклики часу і завдання краєзнавців : (до 80-річчя доктора іст. наук, проф. Віктора Степановича Прокопчука): матеріали Всеукр. науково-практ. конф. (м. Хмельницький, 26 лип. 2024 р.) / Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Хмельниц. кооп. торговельно-екон. ін-т, Хмельниц. обл. універс. наук. б-ка. – Хмельницький, 2024. – С. 136-139. – Бібліогр. в кінці ст.

9. Маковська В. Іван Прокоф'єв – літературознавець, критик і поет : до 70-річчя з дня народження // Календар знаменних і пам'ятних дат Хмельниччини на 2025 рік : реком. бібліогр. довід. / Департамент інформаційної діяльності, культури, національностей та релігій Хмельниц. облдержадмін.; Хмельниц. ОУНБ; Хмельниц. обл. від-ня ВГО Укр. бібл. асоц.; Хмельниц. міська орг. НСК України; уклад. О. М. Шеін. – Хмельницький, 2024. – С. 117-119. – Бібліогр. в кінці ст.

10. Маковська В. В. Результати пілотного дослідження

щодо перспектив застосування інструментарію бібліотерапії у роботі з комбатантами / В. В. Маковська, А. О. Маковський // Актуальні проблеми психологічного забезпечення службової діяльності працівників правоохоронних органів : зб. матеріалів V Міжнар. науково-практ. конф. (м. Київ, 31 жовт. 2024 р.). – Київ, 2024. – С. 127-128.

11. Радецька А. Популяризація творчості письменників рідного краю на основі фондів Хмельницької ОУНБ // Особистість вчителя літератури української школи сьогодення : зб. наук. та науково-метод. праць / за ред. І. Б. Вашеняка, А. В. Мединської, О. М. Місінкевича та ін. – Хмельницький, 2024. – С. 96-101. – Бібліогр. в кінці ст.

12. Савік К. Використання автоматизованих бібліотечно-інформаційних систем в обслуговуванні користувачів бібліотечних установ // Студії з інформаційної науки, соціальних комунікацій та філології в сучасному світі : зб. матеріалів II Всеукр. науково-практ. конф. з міжнар. участю (м. Київ, 24 жовт. 2024 р.). – Київ, 2024. – С. 255-258.

13. Синиця Н. Бібліотечні стежки Віктора Прокопчука // Суспільні трансформації в умовах війни росії проти України: виклики часу і завдання краєзнавців : (до 80-річчя доктора іст. наук, проф. Віктора Степановича Прокопчука); матеріали Всеукр. науково-практ. конф. (м. Хмельницький, 26 лип. 2024 р.) / Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Хмельниц. кооп. торговельно-екон. ін-т, Хмельниц. обл. універс. наук. б-ка. – Хмельницький, 2024. – С. 125-130. – Бібліогр. в кінці ст.

14. Синиця Н. М. Віртуальний музей Хмельницької ОУНБ // Краєзнавча робота в бібліотеках України: інформ. бюл. Вип. 35 / М-во культури та стратег. комунікацій України, Нац. іст. б-ка України; упоряд. та ред. М. Цінська, наук. ред. Н. Волошінська, відп. за вип. А. Скорохатова. – Київ, 2024. – С. 136-143. – Бібліогр. в кінці ст.

15. Синиця Н. Корифей бібліотеки : до 120-річчя з дня народження Миколи Івановича Мілютіна // Календар знаменних і пам'ятних дат Хмельниччини на 2025 рік : реком. бібліогр. довід. / Департамент інформаційної діяльності, культури, національностей та релігій Хмельниц. облдержадмін.; Хмельниц. ОУНБ; Хмельниц. обл. від-ня ВГО Укр. бібл. асоц.;

Хмельниц. міська орг. НСК України; уклад. О. М. Шеїн. – Хмельницький, 2024. – С. 150-155. – Бібліогр. в кінці ст.

16. Філіпенко З. В. Хроніка подій краєзнавчого руху на Хмельниччині // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2024. –

Вип. 17 : на пошану голови Національної спілки краєзнавців України професора Олександра Реєнта. – С. 38-45.

Вип. 18 : на пошану професора Віктора Степановича Прокопчука. – С. 28-36.

Вип. 19. – С. 5-21.

17. Чабан К. Історія міст і сіл Хмельниччини у виданнях із фонду Хмельницької ОУНБ // Історія міст і сіл Хмельниччини: матеріали I всеукр. науково-практ. конф. (м. Городок, 25 жовт. 2024 р.): у 2-х т. / [ред. кол.: Н. Андрійчук (співгол.), Ю. Телячий (співгол.), В. Прокопчук (заст. співгол.), Ж. Максимова (співгол.), О. Федоров (заст. співгол.), В. Адамський (відп. ред.), Ю. Блажевич та ін.]. – Хмельницький, 2024. – Т. 1. – С. 141-145.

18. Чабан К. Книги професора Віктора Степановича Прокопчука у фондах Хмельницької обласної універсальної наукової бібліотеки // Суспільні трансформації в умовах війни росії проти України: виклики часу і завдання краєзнавців : (до 80-річчя доктора іст. наук, проф. Віктора Степановича Прокопчука): матеріали Всеукр. науково-практ. конф. (м. Хмельницький, 26 лип. 2024 р.) / Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Хмельниц. кооп. торговельно-екон. ін-т, Хмельниц. обл. універс. наук. б-ка. – Хмельницький, 2024. – С. 120-125.

19. Чабан К. А. Лютневе (2024 р.) засідання пленуму Хмельницької обласної організації НСКУ // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2024. – Вип. 17 : на пошану голови Національної спілки краєзнавців України професора Олександра Реєнта. – С. 34.

20. Чабан К. Меморіалізація подій російсько-української війни в бібліотеках Хмельниччини // Бібліотека. Люди. Війна.

Втрати і звершення : зб. тез і повідомл. Всеукр. науково-практ. конф. 8 листоп. 2023 р. / М-во культури та інформ. політики України, Нац. іст. б-ка України, Ін-т історії України НАН України ; редкол.: А. Скорохатова (голова), Н. Волошинська, Т. Спанчак та ін. – Київ, 2023. – С. 359-366. – Бібліогр. в кінці ст.

21. Чабан К. Праці Юхима Сіцинського у фондах Хмельницької обласної універсальної наукової бібліотеки // Юхим (Євфимій) Сіцинський – подільський історик-краєзнавець, релігійний і громадський діяч (до 165-річчя від дня народження) : матеріали всеукр. науково-краєзн. конф. (м. Деражня, 18 жовт. 2024 р.) / Ю. В. Телячий, В. С. Прокопчук, В. Р. Адамський, К. М. Бурдуваліс, Л. Й. Долінська та ін. – Хмельницький, 2024. – С. 87-92. – Бібліогр. в кінці ст.

22. Чабан К. Хмельницьке обласне відділення Української бібліотечної асоціації: гуртуємось заради Перемоги! // БібліоТека: бюл. Укр. бібл. асоціації. – 2024. – № 1. – С. 3 : фот.

23. Чабан К. Шановні країни!: вітальне слово учасникам регіональної історико-краєзнавчої конференції // Закупне в історії краю : матеріали регіон. історико-краєзн. конф. (сmt Закупне, 8 листоп. 2024 р.) / Ю. В. Телячий, В. С. Прокопчук, В. Р. Адамський, К. М. Бурдуваліс, О. М. Завальнюк та ін. – Хмельницький, 2024. – С. 4.

24. Шеін О. М. Наукові, історико-краєзнавчі видання, що надійшли у фонди Хмельницької ОУНБ протягом листопада 2023 року – березня 2024 року // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2024. –

Вип. 17 : на пошану голови Національної спілки краєзнавців України професора Олександра Реєнта. – С. 270-274.

Вип. 18 : на пошану професора Віктора Степановича Прокопчука. – С. 248-251.

Вип. 19. – С. 211-214.

25. Шеін О. Координати долі засновниці вітчизняної школи онкогінекології Євгенії Вікторівни Коханевич // Хмельницькі краєзнавчі студії : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка

краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. Нац. спілки краєзнавців України, Центр дослідж. історії Поділля. – Хмельницький, 2024. – Вип. 45. – С. 207-209. – Бібліогр. в кінці ст.

26. Шеін О. М. Польський дослідник Поділля Wawrzyniec Marczyński // Хмельницькі краєзнавчі студії : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. Нац. спілки краєзнавців України, Центр дослідж. історії Поділля. – Хмельницький, 2024. – Вип. 44. – С. 321-325. – Бібліогр. в кінці ст.

**Публікації про Хмельницьку ОУНБ та фахівців
бібліотеки в довідкових, краєзнавчих,
методичних виданнях**

(матеріал розміщено в алфавітній послідовності)

1. Лавринчук В. Натхнення справами [В. Маковська] / В. Лавринчук, Г. Косюк // Хмельницькі краєзнавчі студії : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. Нац. спілки краєзнавців України, Центр дослідж. історії Поділля. – Хмельницький, 2024. – Вип. 45. – С. 4-12. – Бібліогр. в кінці ст.

2. Наш ювіляр Маковська Валентина Володимирівна : [фот.] // Хмельницькі краєзнавчі студії : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. Нац. спілки краєзнавців України, Центр дослідж. історії Поділля. – Хмельницький, 2024. – Вип. 45. – С. 3.

3. Основні авторські дослідження [В. Маковської], опубліковані у збірниках наукових праць, матеріалах конференції та методичних матеріалах (у т. ч. у співавторстві) // Хмельницькі краєзнавчі студії : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. Нац. спілки краєзнавців України, Центр дослідж. історії Поділля. – Хмельницький, 2024. – Вип. 45. – С. 12-18.

4. Переможці конкурсів та нагороджені відзнаками ВГО Українська бібліотечна асоціація у 2024 р. // БібліоТека: бюл. Укр. бібл. асоціації. – 2024. – № 3. – С. 3-4 : фот.

Із змісту: в рамках конкурсу «Бібліотека року 2024» Хмельницька обласна універсальна наукова бібліотека отримала

П місце у номінації «Великі бібліотеки» за проєкт «Хмельницький: Гуртуймося заради Перемоги: переавантаження постраждалих від війни через оздоровчо-психологічну підтримку та розробку соціально-економічних проєктів».

5. Познякова Т. Історія Зої Філіпенко. Амбасадори просвіти, або сила маленьких кроків : історія кіноклубу з Хмельницького // Docu/club: змінюємо Україну сьогодні. Як документальне кіно та ініціативи мережі Docu/club впливають на громади України / кер. мережі А. Тютюнник ; ред., упоряд. А. Юхимець. – Київ, 2024. – С. 135-139 : фот. кольор.

6. Фотоальбом ювіляра [В. Маковської] // Хмельницькі краєзнавчі студії : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. Нац. спілки краєзнавців України, Центр дослідж. історії Поділля. – Хмельницький, 2024. – Вип. 45. – С. 19-24.

Газетні публікації

(матеріал розміщено в прямій хронологічній послідовності)

1. Радецька А. У Хмельницькому почали обласний літературний тур у пам'ять про Миколу Федунця [Електронний ресурс] // Українська літературна газета. – Електрон. дані. – Київ, [б. р.]. – Режим доступу : <https://litgazeta.com.ua/news/u-khmelnytskomu-pochaly-oblasnyj-literaturnyj-tur-u-pam-iat-pro-mykolu-feduntsia/>, вільний (дата звернення : 15.01.2024).

2. Світла Д. Жив, творив, спокутував, кохав...: [про відкриття літ. туру у пам'ять про М. Федунця в б-ці] // Подільські вісті. – 2024. – 18 січ. – С. 2 : фот.

3. Козак І. У фашизму і рашизму – спільні корені : [про презентацію зб. «Насильство над цивільним населенням. Хмельницька область. Документи органів держбезпеки. 1941 – 1944» у б-ці] // Голос України. – 2024. – 27 січ. – С. 7.

4. «Листи забутого життя»: у Хмельницькому відбулася презентація книги [Електронний ресурс] // Julia News. – Електрон. дані. – [б. м.], 2024. – Режим доступу : <https://julianews.com.ua/2024/02/14/листи-забутого-життя-у-хмельницьком/>, вільний (дата звернення : 15.02.2024).

5. Щербатих О. Про злочини, легенди та туризм у Кам'янці // Подолянин. – 2024. – 15 лют. – С. 1, 4 : фот.

Із змісту: про презентацію збірника «Насильство над цивільним населенням. Хмельницька область. Документи органів держбезпеки. 1941 – 1944» у Хмельницькій ОУНБ.

6. Альона Радецька: Мрії здійснюються, якщо у них вірити і працювати / розмову вела Т. Казик // Вперед. – 2024. – 22 лют. – С. 4 : фот.

Із змісту: згадка про Хмельницьку ОУНБ.

7. Бернардін А. Вагомий внесок генерала Івана Павловського // Нове життя. – 2024. – 29 лют. – С. 4 : фот.

Із змісту: про телемарафон з вшанування пам'яті Героя Радянського Союзу І. Г. Павловського за участю працівників Хмельницької ОУНБ.

8. Дуневич А. Рядки, народжені на фронті : [про презентацію кн. А. Закордонця «Великі ангели коштують дорожче» у б-ці] // Подільські вісті. – 2024. – 29 лют. – С. 4 : фот.

9. Їх об'єднав літературний переспів : [про темат. захід у б-ці за участю А. Гуменюк та Л. Веселої] // Дунаєвецький вісник. – 2024. – 7 берез. – С. 5 : фот.

10. Світленко В. Два голоси жіночої душі : [про «переспіви» А. Гуменюк та Л. Веселої у б-ці] // Подільські вісті. – 2024. – 7 берез. – С. 3 : фот.

11. Граб А. Рими сплелися воєдино, або як коментарі із соцмереж ожили // Вперед. – 2024. – 21 берез. – С. 5 : фот.

Із змісту: про творчу зустріч з А. Гуменюк та Л. Веселою у бібліотеці.

12. У літописі перемоги : у Старокостянтинові презентували бібліографічне видання [Хмельниц. ОУНБ] про героїв війни // Наше місто. – 2024. – 25 квіт. – С. 1 : фот. кольор.

13. Презентація бібліографічного покажчика «Герої України – учасники російсько-української війни: Хмельницька область» // Життя Старокостянтинівщини. – 2024. – 25 квіт. – С. 1 : фот. кольор.

14. Презентація четвертої книги Ольги Нагорної [відбулася в б-ці] // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 2 трав. – С. 2 : фот.

15. Світленко В. Натхненна книжкова весна [у б-ці] // Подільські вісті. – 2024. – 2 трав. – С. 4 : фот.

16. Змієвський О. Презентація біобібліографічного покажчика [«Герої України – учасники російсько-укр. війни: Хмельницька область»] // Лeticівська газета. – 2024. – 9 трав. – С. 5 : фот.

17. Літературна мандрівка [до 80-річчя вшанування пам'яті М. Федунця відбулася за участю ОУНБ] // Життя і слово. – 2024. – 10 трав. – С. 2 : фот.

18. Радецька А. Витоками Федунцевої долі : [про обл. тур «Я жив, творив, спокутував, кохав...!», організ. б-кою до 80-річчя з дня народж. письменника] // Слово Просвіти. – 2024. – 16-22 трав. – С. 7: фот.

19. Гуменюк К. Бібліотечний бізнесхаб // Вперед. – 2024. – 30 трав. – С. 2 : фот.

Із змісту: про кіноклуб Docudays UA «Право в об'єктиві», що діє при бібліотеці, та його керівницю Зою Філіпенко.

20. Радецька А. Надихає велика спадщина Кобзаря / А. Радецька, В. Світленко // Подільські вісті. – 2024. – 30 трав. – С. 4 : фот. кольор.

Із змісту: Про участь Хмельницької ОУНБ в культурно-мистецькому проєкті «Шевченко 4.5.0.».

21. У співпраці з «U-LEAD» з Європою // Вперед. – 2024. – 30 трав. – С. 6 : фот.

Із змісту: про проєкт «Бібліотечний бізнесХаб», що реалізується за сприяння кіноклубу Docudays UA «Право в об'єктиві», що діє при бібліотеці.

22. Купчак О. Дискусії про кіно, що змінює світогляд : [про реалізацію адвокац. проєкту «Бібліотечний бізнесХАБ»] // Вперед. – 2024. – 27 черв. – С. 3 : фот.

23. Світла Д. Його поезія народжена серцем // Подільські вісті. – 2024. – 25 лип. – С. 4 : фот.

Про творчі зустрічі з нагоди 80-річчя А. Ненцінського у Хмельницькому літературному музеї та Хмельницькій обласній універсальній науковій бібліотеці.

24. Радецька А. Щедрий ужинок : [про ювілей. вечір А. Ненцінського у б-ці з нагоди 80-річчя з дня його народж.] // Слово Просвіти. – 2024. – 1-7 серп. – С. 9 : фот.

25. Місце сили, добра і натхнення: у обійсті Миколи Клеца [під час літ. свята за участю працівників б-ки] вручили літературну премію його імені // Наше місто. – 2024. – 15 серп. – С.1, 3: фот.

26. Нагородження лауреата Всеукраїнської літературної премії імені Миколи Клеца [під час літ. свята за участю працівників б-ки] // Життя Старокостянтинівщини. – 2024. – 15 серп. – С. 5 : фот. кольор.

27. Місцеві медіа пишуть історію громад : [про День період. видань у б-ці] // Вперед. – 2024. – 22 серп. – С. 6: фот.

28. Попович Н. «У той час, як ми, журналісти, пишемо історію, бібліотекарі її бережуть» : [про День період. видань у б-ці] // Городоцький вісник. – 2024. – 30 серп. – С. 5: фот.

29. Радецька А. Талант і високий професіоналізм : Анатолію Ненцінському, відомому поету з Хмельниччини – 80! : [про ювілей. вечір А. Ненцінського у б-ці з нагоди 80-річчя з дня його народж.] // Українська літературна газета. – 2024. – серп. – С.2 : фот.

30. Відбулася зустріч з відомими письменниками [в рамках проекту «Творча діада»] // Дунаєвецький вісник. – 2024. – 19 верес. – С. 5 : фот.

31. Марценюк В. Летавський характер : [про захід, приуроч. 120-річчю від дня народж. Героя Соц. Праці Д. Бойка у б-ці] // Подільські вісті. – 2024. – 19 верес. – С. 2 : фот.

32. У Старокостянтиніві побували відомі українські письменники Володимир Лис та Надія Гуменюк [Електронний ресурс] // Starkon. City. – 2024. – 24 верес. – Режим доступу: https://starkon.city/articles/382234/u-starokostyantynovi-pobuvali-vidomi-pismenniki-volodimir-lis-ta-nadiya-gumenyuk?fbclid=IwY2xjawFff31leHRuA2FbQIxMQABHQMZLXkMrIVaIOyEHLZ0tIX0bD0-5ugQnz7LjNUjvc7KJXxaGOXh-Ke9Q_aem_3B6wGy1FdbVdT9qtWslisg. – Назва з екрана. – Дата перегляду:09.10.2024.

33. Філіппенко З. Письменники з Волині Володимир Лис та Надія Гуменюк взяли участь в літературно-мистецькому

проєкті «Творча діада» на Хмельниччині [Електронний ресурс] / З. Філіппенко, А. Радецька // Українська літературна газета. – 2024. – 25 верес. – Режим доступу: <https://litgazeta.com.ua/news/pysmennyky-z-volyni-volodymyr-lysi-nadiia-humeniuk-vzialy-uchast-u-kulturno-mystetskomu-proiekti-tvorcha-diada-na-khmelnichchyni/?f>. – Назва з екрана. – Дата перегляду: 09.10.2024.

34. Нагорна А. Популяризація творчості сучасних українських письменників [В. Лиса та Н. Гуменюк в рамках проєкту «Творча діада»] // Новий шлях. – 2024. – 26 верес. – С. 8: фот.

35. Невигадані життєві історії : [творча зустріч письменників Надії Гуменюк та Володимира Лиса з читачами в Старокостянтинів. ЦБ відбулася в рамках проєкту «Творча діада»] // Життя Старокостянтинівщини. – 2024. – 26 верес. – С. 5.

36. У Старокостянтиніві побували відомі письменники Володимир Лис та Надія Гуменюк [в рамках проєкту «Творча Діада»] // Наше місто. – 2024. – 26 верес. – С. 5 : фот. кольор.

37. Черевуля А. Плідна командна робота – запорука якісного результату : [про роботу кіноклубу Docudays UA «Право в об'єктиві»] // Вперед. – 2024. – 26 верес. – С. 5: фот.

38. Бернадін А. Золоті ниви Хмельниччини // Нове життя. – 2024. – 3 жовт. – С. 3 : фот.

Із змісту: про телемарафон з нагоди 120-річчя з дня народження Давида Васильовича Бойка.

39. Воля вирішує все // Подільські вісті. – 2024. – 3 жовт. – С. 1 : фот. кольор.

Із змісту: фахівці Хмельницької ОУНБ взяли участь у благодійному забігу «Воля вирішує все».

40. Сиротюк М. «Й душа – як владича вежа супроти навали орд» // Подолянин. – 2024. – 3 жовт.

41. Філіппенко З. Творча діада / З. Філіппенко, А. Радецька // Слово Просвіти. – 2024. – 10 – 16 жовт. – С. 12 : фот.

42. Баворовська О. Літературний тур Хмельниччиною «Творча діада» // Подільські вісті. – 2024. – 24 жовт. – С. 2: фот.

43. Здибель Ю. Вшанували видатного земляка : [про Всеукр. науково-практ. конф. з нагоди 165-річчя Ю. Січінського за участю дир. б-ки] // Подільські вісті. – 2024. – 24 жовт. – С. 4: фот.

44. Здибель Ю. Побачила світ книга «Красилівщина католицька» : [про презентацію у б-ці] // Подільські вісті. – 2024. – 24 жовт. – С. 2: фот.

45. Руса Т. «Україна – це Ми»: феномен дитячого волонтерства : [про презентацію одноймен. вид. у б-ці] // Проскурів. – 2024. – 24 жовт. – С. 10: фот.

46. Яковлєва Л. Деражнянщина приймала учасників Всеукраїнської наукової конференції «Юхим Січінський – подільський історик-краєзнавець, релігійний та громадський діяч» // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 24 жовт. – С. 1, 2: фот.

47. Мороз Г. Закупне в історії краю // Нове життя. – 2024. – 14 листоп. – С. 3 : фот.

Про участь директора бібліотеки Катерини Чабан у історико-краєзнавчій конференції.

48. Здибель Ю. За високими результатами – наполеглива праця : [про захід з вшанування аграріїв краю у б-ці] // Подільські вісті. – 2024. – 21 листоп. – С. 1, 2: фот.

49. Міхалевський В. Дні «Просвіти» на Хмельниччині // Слово Просвіти. – 2024. – 19-25 груд. – С. 4 : фот.

Із змісту: про презентацію книги «Тяжіння пісні» Л. Рудковської у бібліотеці.

Хмельницька обласна бібліотека для молоді

1. Дашкевич С. Роль бібліотеки у формуванні екологічної свідомості молоді : [про роботу ХОБМ в проєкті «Еко Travel»] / С. Дашкевич // Матеріали Всеукраїнської науково-природничої конференції «Природа і людина: шляхи можливої гармонії» / ред. кол. : Брицька О. М., Єсюнін С. М. та ін. – Хмельницький: Хмельницький обласний краєзнавчий музей, 2024. – С. 49-51.

2. Люди читають – країна мислить : розширений збір лідерів ради Хмельницького учнівського самоврядування «Нова генерація міста» в ХОМБ // Проскурів. – 2024. – 2 трав. – С. 10.

3. Столяр Я. Як живуть бібліотеки під час війни : [про роботу бібліотеки та шляхи наповнення фондів книгозбірні] / Я. Столяр // Проскурів. – 2024. – 25 лип. – С. 7.

4. Ількович Ю. У Хмельницькому презентували колекцію ляльок-мотанок, що потрапила до Книги рекордів України [Електронний ресурс] / Ю. Ількович // vsim.ua. – Режим доступу : <https://vsim.ua/Podii/u-hmelnitskomu-prezentuvali-kolektsiyu-lyalok-motanok-scho-potrapila-d-11948899.html>. – Назва з екрана. – Електрон. версія друк. вид. – Дата звернення : 22.12.2024.

5. Коцупей О. У Хмельницькому відкрили виставку ляльок-мотанок, що потрапила до Книги рекордів України [Електронний ресурс] / О. Коцупей // Є. – Режим доступу: https://ye.ua/syspilstvo/72534_U_Hmelnickomu_vidkrili_vistavku_lyalok_motanok_scho_potrapila_do_Knigi_rekordiv_Ukrayini.html?fclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1rbE5twFF67ub7o0NDKELwl_dV5DQQZmxhGuUmZxek9DQFV_wVe4kXxvA_aem_fyr5nThzvDf69IU_MbqIg. – Назва з екрана. – Електрон. версія друк. вид. – Дата звернення : 22.12.2024.

Хмельницька обласна бібліотека для дітей імені Тараса Шевченка

1. Копаничук Т. Формуємо екологічну свідомість дітей / Т. Копаничук // Природа і людина: шляхи можливої гармонії : матеріали Всеукр. науково-природн. конф.: до 95-річчя Хмельниц. обл. краєзн. музею. – Хмельницький, 2024. – С. 63-66.

2. Лифар О. Створення партнерських майданчиків для психологічної підтримки дітей і батьків / О. Лифар // Ментальне здоров'я дітей: об'єднані спільними зусиллями : матеріали Всеукр. науково-практ. круглого столу / Нац. б-ка України для дітей. – Київ, 2024. – С. 143-145.

3. Марчук Л. Вебкалендар знаменних дат як новий формат краєзнавчої інформації / Л. Марчук, Г. Панарін, Л. Рудзський // Наукові праці Кам'янець-Подільського національного університету імені Івана Огієнка. – Вип. 7. – Кам'янець-Подільський, 2023. – С. 114-120.

4. Черноус В. Бібліотека і війна / В. Черноус // Бібліотека для дітей в культурно-освітньому просторі України: перспективи та шляхи розвитку в умовах війни : зб. матеріалів Всеукр. науково-практ. конф. керівників б-к для дітей, 25-27 жовт. 2023 р. – Київ, 2023. – С. 73-75.

5. Міхалевський В. Ц. І Тарасовим словом народ мій прозрів... / В. Ц. Міхалевський // Слово Просвіти. – 2024. – № 10-11. – С. 7.

6. Конкурс культурно-мистецьких проєктів, спрямованих на організацію і проведення заходів з промоції читання: проміжні результати [Електронний ресурс] // Український інститут книги [вебпортал] – Режим доступу: <https://ubi.org.ua/uk/news/kategoriya-2/konkurs-kulturno-misteckih-pro-ktiv-spryamovanih-na-organizaciyu-i-provedennya-zahodiv-z-promocii-chitannya-promizhni-rezultati-3>. – Назва з екрана. – Дата публікації: 31.10.2024. – Дата перегляду: 28.11.2024.

7. Літературний фестиваль «Читай українське» відбувся у Хмельницькому [Електронний ресурс] // ХМ-Інсайд. Інформаційне агентство. – Режим доступу : <https://www.xm-inside.com/news/literaturnyj-festyval-chytaj-ukrayinske-vidbuvsya-uhmelnyczkomu-foto/>. – Назва з екрана. – Дата публікації: 19.10.2024. – Дата перегляду: 28.11.2024.

8. Український інститут книги визначив переможців конкурсу з промоції читання [Електронний ресурс] // Укрінформ. – Режим доступу : <https://www.ukrinform.ua/rubric-culture/3922536-ukrainskij-institut-knigi-viznaciv-peremozciiv-konkursu-z-promocii-citanna.html>. – Назва з екрана. – Дата публікації: 01.11.2024. – Дата перегляду: 28.11.2024.

9. Хмельницька обласна бібліотека перемогла у конкурсі з промоції читання [Електронний ресурс] // Всім.юа. Хмельницький. – Режим доступу :

<https://vsim.ua/Podii/hmelnitska-oblasna-biblioteka-peremogla-u-konkursi-z-promotsiyi-chitan-11938302.html>. – Назва з екрана. – Дата публікації: 29.08. 2024 р. – Дата перегляду: 28.11.2024.

10. Антонюк О. Із колоритом рідного Поділля [Електронний ресурс] / О. Антонюк // Майбуття. – 2024. – № 7-8. – С. 11. – Режим доступу : https://drive.google.com/file/d/1PCOONGxlPoDUYEehx2_Q9A4sZex3drbj/view. – Назва з екрана. – Дата перегляду: 30.12.2024.

КАМ'ЯНЕЦЬ-ПОДІЛЬСЬКИЙ РАЙОН

Дунаєвецька міська ТГ

1. Сохатюк Н. Щоб не перервалася нитка пам'яті : [про вечір-пам'яті письменника-краєзнавця В. Кузьмінського в МПШБ] / Н. Сохатюк // Дунаєвецький вісник. – 2024. – 8 серп. – С. 2: фот.

2. Година творчості в Рахнівській бібліотеці // Дунаєвецький вісник. – 2024. – 15 серп. – С. 5: фот.

3. Відбулася зустріч з відомими письменниками [В. Лисом та Н. Гуменюк у МПШБ] // Дунаєвецький вісник. – 2024. – 19 верес. – С. 5: фот.

4. День рятувальника: герої серед нас : [інформ. год. в МПШБ] // Дунаєвецький вісник. – 2024. – 19 верес. – С. 4: фот.

5. Щаслива, бо зігріта любов'ю і шаною : [про вечір-вшанування ветерана праці, освітянки Н. Рубель в ПШБ с. Мала Кужелівка] // Дунаєвецький вісник. – 2024. – 19 верес. – С. 8: фот.

6. Відверто про сокровенне : [презентація книги М. Гуменюк «Сокровенне» в МПШБ] // Дунаєвецький вісник. – 2024. – 3 жовт. – С. 4: фот.

7. Яковенко А. З Україною в серці : [про поет. захід в МПШБ] / А. Яковенко // Дунаєвецький вісник. – 2024. – 17 жовт. – С. 4: фот.

Кам'янець-Подільська міська ТГ

1. Дутченко Т. Творча виставка робіт вихованців міської дитячої художньої школи [у МЦБ ім. К. Солухи] / Т. Дутченко // Край Кам'янецький. – 2024. – 25 січ. – С. 3.
2. Дутченко Т. Що малюють діти? : [у МЦБ ім. К. Солухи відкрилася виставка творч. робіт вихованців міської дит. худ. школи] / Т. Дутченко // Подолянин. – 2024. – 25 січ. – С. 4.
3. Мельник О. Водно-болотні угіддя Кам'яниччини : [про екол. майданчик «Водно-болотні угіддя Кам'яниччини» у МЦБ ім. К. Солухи] / О. Мельник // Край Кам'янецький. – 2024. – 15 лют. – С. 4.
4. Дутченко Т. Історична година про історичний документ [у МЦБ ім. К. Солухи] / Т. Дутченко // Подолянин. – 2024. – 22 лют. – С. 4.
5. Дутченко Т. Основний документ самоврядування Кам'янця : [про іст. годину у МЦБ ім. К. Солухи] / Т. Дутченко // Край Кам'янецький. – 2024. – 22 лют. – С. 2.
6. Мельник О. Кам'янець, обпалений війною : [про День краєзнавства у МЦБ ім. К. Солухи] / О. Мельник // Край Кам'янецький. – 2024. – 28 берез. – С. 3.
7. Мельник О. Цілющі джерела Кам'яниччини : [про екол. екскурсію у МЦБ ім. К. Солухи] / О. Мельник // Край Кам'янецький. – 2024. – 4 квіт. – С. 5.
8. Мельник О. Митець, який творив щастя : [про знайомство з творчістю Б. Негоди у МЦБ ім. К. Солухи] / О. Мельник // Край Кам'янецький. – 2024. – 11 квіт. – С. 4.
9. Мельник О. Пам'яті майстра [Б. Негоди відбувся захід у МЦБ ім. К. Солухи] / О. Мельник // Подолянин. – 2024. – 11 квіт. – С. 3.
10. Дубовий А. Шашковий квітець : [про турніри з шашок: чемпіонат міста серед шкіл і чемпіонат області у МЦБ ім. К. Солухи] / А. Дубовий // Подолянин. – 2024. – 18 квіт. – С. 3.
11. Лискун Ю. Чи читаємо ми сьогодні книги, які є в наших бібліотеках? : [про відкриття Креатив. простору у МЦБ ім. К. Солухи] / Ю. Лискун // Край Кам'янецький. – 2024. –

6 черв. – С. 4.

12. У Центральній бібліотеці ім. Костя Солухи відкрито Креативний простір завдяки отриманню гранту від Ради Європи на суму 758 тис. грн // Подолянин. – 2024. – 6 черв. – С. 2.

13. Краса і неповторність Подільських Товтр : [про виставку живопису у МЦБ ім. К. Солухи] // Край Кам'янецький. – 2024. – 13 черв. – С. 3.

14. Міркотан О. Маляр у білих шкарпетках : [про відкриття персон. вист. картин С. Полятинчука «Український всесвіт» у МЦБ ім. К. Солухи] / О. Міркотан // Подолянин. – 2024. – 20 черв. – С. 2.

15. Берегиня українського духу : [про виставку-пошану з нагоди 80-річного ювілею Є. Сохацької у МЦБ ім. К. Солухи] // Край Кам'янецький. – 2024. – 22 серп. – С. 3.

16. Єднання через інновації : [серія воркшопів «Роль мейкерспейсів для користі громад» у МЦБ ім. К. Солухи] // Подолянин. – 2024. – 12 верес. – С. 3.

17. Сиротюк С. Літературними стежками до Кам'янця : [про зустріч з В. Лисом та Н. Гуменюк у МЦБ ім. К. Солухи] / С. Сиротюк // Подолянин. – 2024. – 26 верес. – С. 3.

18. Фестиваль історичної книги : [пройде на базі МЦБ ім. К. Солухи] // Подолянин. – 2024. – 3 жовт. – С. 2.

19. Сиротюк С. «Й душа – як владича вежа супроти навали орд» : [про творчу зустріч з В. Лисом та Н. Гуменюк у МЦБ ім. К. Солухи] / С. Сиротюк // Подолянин. – 2024. – 3 жовт. – С. 5.

20. Мельник О. Кам'янець – Соборна столиця України : [про День інформації у МЦБ ім. К. Солухи] / О. Мельник // Подолянин. – 2024. – 24 жовт. – С. 3.

21. Патріарх подільського краєзнавства : [про захід-вшанування Ю. Сіцінського у МЦБ ім. К. Солухи з нагоди його 165-річчя] // Край Кам'янецький. – 2024. – 31 жовт. – С. 5.

22. Сиротюк С. Без партнерства немає розвитку : [про форум «Партнерство для кращого майбутнього: відновлення та стратегічний розвиток громад» у МЦБ ім. К. Солухи] / С. Сиротюк // Подолянин. – 2024. – 14 листоп. – С. 3.

23. У бібліотеки Кам'янець-Подільської МЦБС за кошти міського бюджету закуплено 352 примірників книг українських і

зарубіжних письменників як для дорослих читачів, так і для дітей // Подолянин. – 2024. – 19 груд. – С. 2.

Чемеровецька селищна ТГ

1. Роль українських жінок : [чергове засідання клубу «У родинному колі»] // Нове життя. – 2024. – 29 лют.

2. Зустріч з письменниками [В. Міхалевським та Й. Осецьким] // Нове життя. – 2024. – 14 берез.

3. Чарівний світ вишивки [М. Плавуцької представлено у ЦБ] // Нове життя. – 2024. – 23 трав.

4. «Про Конституцію – просто і зручно!» : [про правовий інкубатор у ЦДБ для вихованців ясла-садка] // Нове життя. – 2024. – 4 лип.

ХМЕЛЬНИЦЬКИЙ РАЙОН

Вінковоцька селищна ТГ

1. Грібова О. Книга – це завжди прекрасно : [користувачка ЦБ про книги та б-ку] / О. Грібова // Сільські новини. – 2024. – 2 лют. – С. 2.

2. Брушнівська О. Творить літературні шедеври : [про презентацію нового роману А. Закордонця у ЦБ] / О.Брушнівська // Сільські новини. – 2024. – 7 черв. – С. 1-2.

3. Жук В. Про книги і не тільки... : [про роботу ВОД ЦБ та нові надходження від ВД «Школа»] / В. Жук // Сільські новини. – 2024. – 16 серп. – С. 4.

4. Брушнівська О. Творча зустріч із письменницею-волонтеркою : [про презентацію книг Л. Охріменко у ЦБ] / О.Брушнівська // Сільські новини. – 2024. – 30 серп. – С. 1-2.

5. Брушнівська О. Серця, віддані книгам: свято бібліотекарів Вінковеччини : [Всеукр. день б-к у ЦБ] / О.Брушнівська // Сільські новини. – 2024. – 4 жовт. – С. 4.

6. Жук М. Бібліотека: історія, люди, події... : [про історію ЦБ с-ща Вінківці з нагоди 75-річного ювілею] / М. Жук // Сільські новини. – 2024. – 11 жовт. – С. 2.

Городоцька міська ТГ

1. Шкаврон М. На замовлення воїнів [у б-ці городоччани плетуть маскувальні сітки] / М. Шкаврон // Городоцький вісник. – 2024. – 26 січ. – С. 5.
2. Шкаврон М. «Листи забутого життя»: у Городку презентували книгу про Павла Богацького / М. Шкаврон // Городоцький вісник. – 2024. – 9 лют. – С. 1, 8.
3. Лапа В. Городоцькі бібліотекарі долучилися до збору коштів на авто для ЗСУ / В. Лапа // Городоцький вісник. – 2024. – 1 берез. – С. 5.
4. Лапа В. Зустріч поетів-початківців із досвідченими митцями / В. Лапа // Городоцький вісник. – 2024. – 1 берез. – С. 4.
5. Лапа В. Відкрито ще один дитячий простір / В. Лапа // Городоцький вісник. – 2024. – 29 берез. – С. 8.
6. Лапа В. Стартував Всеукраїнський тиждень дитячого читання «Читаємо, діємо, мріємо, перемагаємо» / В. Лапа // Городоцький вісник. – 2024. – 29 берез. – С. 4.
7. Волкова С. Бібліотека з присмаком Перемоги: [працівники ЦБ організували міцний форпост допомоги українським Захисникам] / С. Волкова // Сімейна газета. – 2024. – 15-21 квіт. – С. 6.
8. Лапа В. Заради щасливих посмішок : [у Городку відзначили День захисту дітей] / В. Лапа // Городоцький вісник. – 2024. – 7 черв. – С. 6.
9. Шкаврон М. Новий проєкт у Городку : [у б-ці відкрили простір для коворкінгу та дит. активностей] / М. Шкаврон // Городоцький вісник. – 2024. – 23 серп. – С. 4.
10. Лапа В. Бібліотекарі реалізують проєкт, який береже пам'ять про загиблих Героїв-земляків / В. Лапа // Городоцький вісник. – 2024. – 22 листоп. – С. 1.
11. Полухович Д. Виставка присвячена мистецтву давніх єврейських каменерізів завітала до Городка / Д. Полухович // Городоцький вісник. – 2024. – 22 листоп. – С. 4.

Деражнянська міська ТГ

1. «Сила нескорених» : [у ЦМБ відбувся захід, приуроч. дев'ятій річниці трагіч. і звитяз. подій] // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 25 січ. – С. 1 : фот. кольор.

2. Кіс О. Учням про професії [у ЦМБ] / О. Кіс // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 8 лют. – С. 4 : фот. кольор.

3. Працює «Палітра» [у ЦМБ] // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 8 лют. – С. 4 : фот. кольор.

4. Вшанували Героїв Небесної Сотні : [у Вовковинец. та Деражнян. громадах відбулися заходи, присвяч. вшануванню пам'яті Героїв Небесної Сотні] // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 22 лют. – С. 1 : фот. кольор.

5. Сунік Г. Презентація творчості неординарних особистостей нашого містечка [Н. Головатенко та Т. Дягілевої у Хмельниц. МБ] / Г. Сунік, О. Усата // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 29 лют. – С. 5 : фот. кольор.

6. Отримали в подарунок дідусеву книгу : [в МБ відбувся захід з нагоди дня народж. Л. Серова (Левка Світлого)] // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 14 берез. – С. 4 : фот. кольор.

7. Сайпель Т. Міська бібліотека отримала комп'ютерне обладнання / Т. Сайпель // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 21 берез. – С. 2 : фот.

8. Слово єднає Деражнянську та Вовковинецьку громаду : [у Вовковинец. селищ. БК відбулося поет. свято «Слово єднає» за участю літературно-мистец. клубу «Палітра»] // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 28 берез. – С. 1 : фот. кольор.

9. Олійник В. Столітній ювілей [поета Л. Шерстинюка у Черешенці] / В. Олійник // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 28 берез. – С. 3 : фот.

10. Паращук Ж. Подарунок від переселенців : [родини Ю. Головаш – нові книги Яблунів. б-ці] / Ж. Паращук // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 11 квіт. – С. 4: фот. кольор.

11. Зустріч із письменником і видавцем [О. Красовицьким у ЦМБ] // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 25 квіт. – С. 4: фот. кольор.

12. Презентація книги «Якщо є світ, то це – поети...» : [в б-ці відбулася презентація кн. нашого земляка, члена Нац.

спілки журналістів України, голови спілки журналістів Деражнянщини С. Ф. Нестеришина] // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 30 трав. – С. 3: фот.

13. Головенко Л. Побратимам було спокійніше, коли поруч був Дмитро : [у ЦМБ відбулася год. пам'яті і вшанування «Ангел народжений серед людей», приуроч. першій річниці з дня загибелі Д. В. Кляшторного] / Л. Головенко // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 15 серп. – С. 1, 2: фот. кольор.

14. Слово наближає Перемогу : [у ЦМБ відбулася зустріч з письменницею Л. Охріменко] // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 22 серп. – С. 4: фот. кольор.

15. Зустріч з письменниками [у рамках Всеукр. фест. «Читай українське!» в МБ відбулася зустріч з письменниками В. Запекою, С. Дзюбою, А. Кірсановим та продюсером В. Борщевською] // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 24 жовт. – С. 2: фот.

16. Яковлева Л. Деражнянщина приймала учасників Всеукраїнської наукової конференції «Юхим Сіцинський – подільський історик-краєзнавець релігійний і громадський діяч» / Л. Яковлева // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 24 жовт. – С. 1, 2: фот. кольор.

17. «Долі на життєвім полі» : [в ЦМБ відбулася презентація нової книги О. Усатої] // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 31 жовт. – С. 4: фот. кольор.

18. Сайпель Т. Національна історія стає зброєю : [в ЦБ відбулася зустріч з С. Крамаром] / Т. Сайпель // Вісник Деражнянщини. – 2024. – 12 груд. – С. 3: фот.

Красилівська міська ТГ

1. Кондратюк О. ЯЮС Руслан Степанович: життя нашого земляка-захисника України : [до 9-ї річниці смерті воїна] / О. Кондратюк // Красилівський вісник. – 2024. – 29 лют. – С. 5.

2. Фурман Н. Бурбело Сергій Олександрович: життя та подвиг славетного воїна, старшого солдата : [до річниці загибелі Героя] / Н. Фурман // Красилівський вісник. – 2024. – 29 лют. – С. 4.

3. Українець Л. Мужній захисник України – Сергій Васильович Радковський : [до загибелі Героя] / Л. Українець // Красилівський вісник. – 2024. – 7 берез. – С. 2.

4. Ткачук Н. Життя і подвиг нашого земляка-воїна ЗСУ Кізіона Миколи Юрійовича : [до загибелі Героя] / Н. Ткачук // Красилівський вісник. – 2024. – 14 берез. – С. 4.

5. Фурман Н. Світла пам'ять про Героя: Грабарчука Миколу Олександровича : [до річниці загибелі] / Н. Фурман // Красилівський вісник. – 2024. – 14 берез. – С. 5.

6. Кондратюк О. А сини так чекали свого батька... : [до річниці загибелі старшого солдата Ю. Сікалюка, Героя російсько-укр. війни] / О. Кондратюк // Красилівський вісник. – 2024. – 18 квіт. – С. 4.

7. Фурман Н. «Якщо не я піду, то хто?» : [історія гранатометника Ю. Мирончука (до річниці загибелі Героя)] / Н. Фурман // Красилівський вісник. – 2024. – 25 квіт. – С. 4.

8. Фурман Н. Життя обірвалося миттєво, як спалах ранкової зорі : [історія старшого навідника міномет. від-ня міномет. батареї О. Твердохлібова (до річниці загибелі Героя)] / Н. Фурман // Красилівський вісник. – 2024. – 9 трав. – С. 4.

9. Фурман Н. Він так і не дочекався зустрічі з онуком... : [до річниці загибелі старш. солдата А. Євстігнеєва, Героя російсько-укр. війни] / Н. Фурман // Красилівський вісник. – 2024. – 9 трав. – С. 5.

10. Фурман Н. Синочки так хотіли ще раз побачити тата : [до річниці загибелі солдата О. Оліщука] / Н. Фурман // Красилівський вісник. – 2024. – 16 трав. – С. 4.

11. Леонтовська Є. Медицина Красилівщини: історія та сучасність : [про презентацію кн. Г. Косюк і Д. Дудка «Медицина Красилівщини: історія та сучасність» в ЦБ ім. В. Булаєнка] / Є. Леонтовська // Подільські вісті. – 2024. – 23 трав. – С. 2.

12. Кондратюк О. Я пишаюсь своїм татом. Тільки та гордість чомусь нестерпно болить : [до річниці загибелі солдата О. Данайтиса, Героя російсько-укр. війни] / О. Кондратюк // Красилівський вісник. – 2024. – 6 черв. – С. 4.

13. Фурман Н. Не зміг інакше, бо в душі – боєць : [до 8-ї річниці загибелі бійця Укр. Корпусу «Правого сектору»]

Ю. Гнатюка] / Н. Фурман // Красилівський вісник. – 2024. – 6 черв. – С. 5.

14. Ткачук Н. Ця туга настільки сильна, що розриває серце : [до 2-ї річниці загибелі солдата М. Бойка, Героя російсько-укр. війни] / Н. Ткачук // Красилівський вісник. – 2024. – 6 черв. – С. 4.

15. Поки серце в нас живе : [про нагородження учасників-читців конкурсу поет. читань поезії В. Булаєнка «Поки серце в нас живе...»] // Красилівський вісник. – 2024. – 13 черв. – С. 1.

16. Фурман Н. Пробачте, мамо, за чорну хустину : [до річниці загибелі Героя російсько-укр. війни А. Ю. Ляшука] / Н. Фурман // Красилівський вісник. – 2024. – 11 лип. – С. 4.

17. Фурман Н. Він був справжнім патріотом, волонтером, добровольцем...: [про С. Шитого] / Н. Фурман // Красилівський вісник. – 2024. – 15 серп. – С. 5.

18. Фурман Н. Загинув у 35, не побачивши ще однієї донечки : [пам'яті Героя російсько-укр. війни – Денисюка Д. І.] / Н. Фурман // Красилівський вісник. – 2024. – 29 серп. – С. 4.

19. Фурман Н. Між надією та відчаєм...: [до річниці загибелі Героя російсько-укр. війни – В. Г. Юрчука] / Н. Фурман // Красилівський вісник. – 2024. – 22 серп. – С. 4.

20. Кондратюк О. Життя як мить, Господь мені вділив : [до 2-ї річниці загибелі Героя російсько-укр. війни – Ю. О. Карчкова] / О. Кондратюк // Красилівський вісник. – 2024. – 5 верес. – С. 4.

21. Кондратюк О. Вічний знак болю і жалю : [до 5-ї річниці загибелі Героя російсько-укр. війни – М. В. Кондратюка] / О. Кондратюк // Красилівський вісник. – 2024. – 12 верес. – С. 4.

22. 9 листопада Всеукраїнський день працівників культури та майстрів народного мистецтва : [про нагородження бібл. працівників з нагоди свята] // Красилівський вісник. – 2024. – 14 листоп. – С. 5.

23. Якимчук Н. А діти так вірили, що батько живий... : [до річниці загибелі Героя російсько-укр. війни – О. Г. Окарського] / Н. Якимчук // Красилівський вісник. – 2024. – 14 листоп. – С. 4.

24. Семенова Л. Не сумуйте, мамо, я з Вами...: [до 2-ї річниці загибелі Героя російсько-укр. війни – А. А. Степаненка] / Л. Семенова // Красилівський вісник. – 2024. – 5 груд. – С. 4.

Летичівська селищна ТГ

1. Дмухівська О. І. У бібліотеці відзначили «Кращого читача 2023 року» / О. Дмухівська // Летичівська газета. – 2024. – 18 січ.

2. Змієвський О. Погостини із вшанування майстринь : [про зустріч із майстринями-вишивальницями у ПБ] / О. Змієвський // Летичівська газета. – 2024. – 23 трав.

3. Павлинський В. «Великдень дарує мир і надію» : [про участь працівника ПБ у виставці майстрів декоративно-приклад. мистецтва до Великодня] / В. Павлинський // Летичівська газета. – 2024. – 23 трав.

4. Сербін С. Краєзнавчому лідеру Летичівщини [С. Коржик] присвоєно звання «Почесний краєзнавець Хмельниччини» / С. Сербін // Летичівська газета. – 2024. – 23 трав.

5. Кошелюк А. Належав до майстрів літературного цеху: [до 75-річчя від дня народж. поета, вченого-літературознавця М. Стрельбицького] / А. Кошелюк // Летичівська газета. – 2024. – 20 черв.

6. Павлинський В. Громада відзначила 814-ту річницю Летичева [участь працівників Летичів. публ. б-ки у святкуванні Дня с-ща Летичів] / В. Павлинський // Летичівська газета. – 2024. – 18 лип.

7. Смалюх Я. Нові книги про героїв російсько-української війни в Летичівській публічній бібліотеці [про видання Станіслави Старостіни «Герої не вмирають – у пам'яті навіки»] / Я. Смалюх // Летичівська газета. – 2024. – 18 лип.

8. Змієвський О. Презентація книги «Село Чапля і Свято-Троїцька церква» В. Дзядуха у ПБ] / О. Змієвський // Летичівська газета. – 2024. – 24 жовт.

9. Кошелюк А. «Шевченко надихає на перемогу» : [про переможницю молодіж. конкурсу-есе, приуроч. 210-й річниці з

дня народж. Т. Шевченка, В. Панкратенкову] / А. Кошелюк // Летичівська газета. – 2024. – 24 жовт.

10. Коржик С. Вагомий внесок у збереженні історії рідного краю : [презентація кн. К. Гурської «Новокосянтинівщина над Бугом»] / С. Коржик // Летичівська газета. – 2024. – 7 листоп.

11. Кошелюк А. «Німецька книжкова полиця в Летичівській публічній бібліотеці» / А. Кошелюк // Летичівська газета. – 2024. – 21 листоп.

Старокосянтинівська міська ТГ

1. Багатофункціональний дитячий простір відкрили у Центральній бібліотеці в Старокосянтиніві [Електронний ресурс] – Електрон. текст // radiost.online/– Режим доступу: <https://radiost.online/news/bagatofunkczionalnyj-dytyachyj-prosti-vidkryly-u-czentralnij-biblioteczi-v-starokostyantynovi/>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

2. Битва розумів: як старокосянтинівські бібліотекарі з креативом відзначатимуть професійне свято [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/383024/bitva-rozumiv-yak-starokostyantynivski-bibliotekari-z-kreativom-vidznachat-profesijne-svyato-anons>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

3. Вперше у Старокосянтиніві ігровий майстер-клас проведе Тьотя Панда : [у мистецькій залі Старокосянтинівської центральної публічної бібліотеки відбулася велика ігрова програма від Тьоті Панди] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/354275/vpershe-u-starokostyantynovi-igrovij-majster-klas-provede-toty-panda>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

4. Всеукраїнський фестиваль дитячої книги «Сорока – Білобока» : як це було [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/363124/vseukrainskij-festival-dityachoi->

[knigi-soroka-biloboka-u-starokostyantynovi-yak-ce-bulo](#). – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

5. Доторкнутися серцем до Шевченка : [у Центральній публічній бібліотеці відбулася літературно-музична година до 210-ї річниці від дня народження Тараса Шевченка «Співець людини, волі й України»] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // radiost.online/ – Режим доступу: <https://radiost.online/news/dotorknutysya-serczem-do-shevchenka/>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

6. Зустріч з воїнами-письменниками [Віталієм Запекою, Сергієм Дзюбою та Артемієм Кірсановим у мистецькій залі Старокостянтинівської центральної публічної бібліотеки] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/386033/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina-vistavka>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

7. Культурний центр життя Старокостянтинівської громади : [про роботу ЦБС]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/383235/kulturnij-centr-zhittya-starokostyantynivskoi-gromadi>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

8. Літературний фестиваль «Читай українське» познайомив мешканців Хмельниччини з відомими сучасними авторами [Віталієм Запекою, Сергієм Дзюбою та Артемієм Кірсановим] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст //radiost.online/– Режим доступу: <https://radiost.online/news/literaturnyj-festyval-chytaj-ukrayinske-poznajomyv-meshkancziv-hmelnychchyny-z-vidomymy-suchasnymy-avtoramy/>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

9. Під знаком журавлиного ключа [у мистецькій залі центральної публічної бібліотеки відбувся день спогадів життя та творчості Миколи Клеца] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/374590/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

10. Поетка Світлана Мілімук запросила поціновувачів своєї творчості на авторський вечір : [у мистецькій залі Старокостянтинівської центральної публічної бібліотеки відбулася творча зустріч з поетесою Світланою Мілімук] – Електрон. текст // radiost.online/ – Режим доступу: <https://radiost.online/news/poetka-svitlana-milimuk-zaprosyla-poczinovuvachiv-svoyeyi-tvorchosti-na-avtorskyj-vechir/>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

11. Працівники бібліотеки потішили своїх відвідувачів цікавими заходами : [у центральній публічній бібліотеці відбулася творча зустріч з письменником – Анатолієм Ненцінським, у бібліотеці для дітей відбувся літературний дивокрай «Владусина абетка»] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/370979/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

12. Старокостянтинів відвідали представники Вінницького офісу Ветеран Хаб: обговорили співпрацю : [у молодіжному просторі центральної публічної бібліотеки відбулася зустріч представників громади з представниками Вінницького офісу Ветеран Хаб] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/384441/starokostyantyniv-vidvidali-predstavnikivinnickogo-ofisu-veteran-hab-obgovorili-spivpracyu>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

13. Старокостянтинівська бібліотека перемогла у проєкті «Нова сторінка» та отримала 66 книг [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/350958/novini-voyennogo-chasu>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

14. Старокостянтинівська бібліотека перемогла у творчому проєкті: заклад поповнить книжковий фонд [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/375815/starokostyantynivska-biblioteka-peremogla-u-tvorchomu-proekti-zaklad-popovnit->

[knizhkovij-fond](#). – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

15. Творча зустріч у Старокостянтинові : [у мистецькій залі Старокостянтинівської центральної публічної бібліотеки відбулася творча зустріч з поетесою Світланою Мілімук] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/348521/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina-vseukrainska-peremoga-tvorchazustrich-robota-shahraiv>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

16. У бібліотеці провели майстер-клас : [команда «Вибухові кошенята» провела безкоштовний майстер по виробленню брелоків з фетру] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/346034/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina-novi-deputati-majster-klas-shahrai>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

17. У дитячій бібліотеці лунав дитячий сміх [відкриття арт-терапевтичної студії «Подорожуємо світом казок»] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/368648/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina-10-rokiv-za-vbivstvo-robochi-zasidannya-smih-malechi>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

18. У літописі Перемоги: в Старокостянтинові презентували бібліографічне видання про Героїв України: [у мистецькій залі центральної публічної бібліотеки відбулася презентація бібліографічного покажчика «Герої України – учасники російсько-української війни: Хмельницька обл.»] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/355942/u-litopis-peremogi-v-starokostyantynovi-prezentuvali-bibliografichne-vidannya-pro-geroiv-vijni>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

19. У Старокостянтинівській бібліотеці для дітей працює інтелект-кафе «Літнє меню для книголюбів». У Старокостянтинові реалізують проект «Здобуття цифрових навичок у бібліотеках-хабах цифрової освіти» [Електронний

ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/369866/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

20. У Старокостянтинівській громаді привітали бібліотекарів [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/384118/novini-voyennogo-chasu-vitali-bibliotekariv-starokostyantynivci-na-chempionati-svitu-remonti>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

21. У Старокостянтинівській громаді провели Благодійний Великодній ярмарок на підтримку ЗСУ [ярмарка відбулася на алеї біля центральної публічної бібліотеки] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/357730/u-starokostyantynivskij-gromadi-proveli-blagodijnij-velikodnij-yarmarok-na-pidtrimku-zsu>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

22. У Старокостянтиніві побували відомі письменники Володимир Лис та Надія Гуменюк : [творча зустріч у бібліотеці] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/382234/u-starokostyantynovi-pobuvali-vidomi-pismenniki-volodimir-lis-ta-nadiya-gumenyuk>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

23. У Центральній бібліотеці відкрили сучасний, багатофункціональний дитячий простір : [про офіційне відкриття нового простору для дітей] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/349837/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina-sitki-vid-budinku-internatu-vidkrittya-dityachogo-prostoru>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

24. У центральній бібліотеці провели творчий майстер-клас, заняття з йоги та навчання з цифрової грамотності [фахівці Старокостянтинівської бібліотеки провели серію заходів] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим

доступу: <https://starkon.city/articles/363996/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

25. Фестиваль дитячої книги «Сорока-Білобока»: свято дитинства з промоцією дитячого читання [Електронний ресурс]. – Електрон. текст //radiost.online/ – Режим доступу: <https://radiost.online/news/festyval-dytyachoyi-knygy-soroka-biloboka-svyato-dytynstva-z-promocziyeyu-dytyachogo-chytannya/>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

26. Юні Старокостянтинівці взяли участь у кулінарному проєкті «Граїмо» : [у новому дитячому просторі бібліотеки для дітей, діти нашої громади познайомилися з кулінарним проєктом «Граїмо»] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/352512/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina-pro-trening-proyekt-ta-shahraiv>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 04.11.2024.

27. А у клубі «Родина» випікали імбирне печиво [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/395675/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 26.12.2024.

28. Без емоційного вигорання : для бібліотекарів провели психологічне консультування та майстер-клас [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/391053/novini-starokostyantynivschini>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 26.12.2024.

29. Майстер-класи. Андріївські вечорниці. Творча реабілітація : [у центральній публічній бібліотеці відбулися різноманітні заходи] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/393411/novini-voyennogo-chasu-peremoga-u-konkursi-festival-majster-klas-ta-cikavi-zahodi>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 26.12.2024.

30. Маленькі та юні старокостянтинівці декорували різдвяні пряники [у дитячому просторі бібліотеки для дітей]

[Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/395675/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 26.12.2024.

31. Особливий майстер-клас: захисники розписували імбирні пряники [у молодіжному просторі центральної публічної бібліотеки] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/396561/osoblivij-majster-klas-zahisniki-rozpisuvali-imbirni-pryaniki>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 26.12.2024.

32. 1000 днів незламності: молодь Старокостянтинова зустрілася з захисниками [у мистецькій залі центральної публічної бібліотеки] [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/391832/1000-dniv-nezlamnosti-molod-starokostyantynova-zutrilasya-iz-zahisnikami>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 26.12.2024.

33. У Старокостянтинівській бібліотеці діти писали листівки захисникам та виготовляли ангелів [Електронний ресурс]. – Електрон. текст // Starkon.City. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/396850/novini-voyennogo-chasu-listivki-zahisnikom-peremogi-yunih-vinahidnikiv-majster-klas-iz-rozpisu>. – Назва з екрану. – Мова: укр. – Дата останнього доступу: 26.12.2024.

Старосинявська селищна ТГ

1. «Україна соборна, моя гордість і слава» : [година державності в б-ці] // Колос. – 2024. – 26 січ.

2. Безверхня А. «Серце – щоб жити, душа, щоб задля України» : [творч. вечір до ювілею письменниці-землячки Л. Сердуніч] // Колос. – 2024. – 23 лют.

3. Паламарчук А. «У єдності – сила України й наше майбутнє» : [день єднання у б-ці] // Колос. – 2024. – 23 лют.

4. Паламарчук А. 10 років російсько-української війни – 10 років боротьби за українську незалежність : [година незламності в ЦБ] // Колос. – 2024. – 8 берез.

Хмельницька міська ТГ

1. Слободянюк Т. Формат Степана Шкапія / Т. Слободянюк // Проскурів. – 2024. – 18 січ. – С. 5.

Про творчу зустріч з гумористом-ювіляром Степаном Шкапієм у ЦБ.

2. Польова І. Цикл тренінгів «Кар’єрні вікенди» / І. Польова // Голос України. – 2024. – 27 січ. – С. 1.

Про цикл тренінгів «Кар’єрні вікенди» у межах втілення проєкту «СпівДія Кар’єра» у бібліотеці-філії № 11.

3. Руса Т. Кіберуроки в сільській бібліотеці / Т. Руса // Проскурів. – 2024. – 22 лют. – С. 7.

Про День відкритих дверей на тему «Інтернет та кіберграмотність» у Богдановецькій бібліотеці-філії № 21.

4. Лісова Н. Книжкове свято в сільському садочку / Н. Лісова // Проскурів. – 2024. – 22 лют. – С. 8.

Про дитяче свято, присвячене 120-річчю від дня народження Лариси Письменної, у Масівецькій бібліотеці-філії № 22.

5. Слободянюк Т. «... Я прийду! Принесу тобі Перемогу» / Т. Слободянюк // Проскурів. – 2024. – 30 трав. – С. 6.

Про презентацію збірки творів воїнів-хмельничан «Герої серед нас» у центральній публічній бібліотеці.

6. Слободянюк Т. День Німеччини у Хмельницькому / Т. Слободянюк // Проскурів. – 2024. – 11 лип. – С. 5.

Про «День Німеччини» у бібліотеках ЦБС.

7. Столяр Я. Як живуть бібліотеки під час війни / Я. Столяр // Проскурів. – 2024. – 25 лип. – С. 7.

Про поповнення фондів у бібліотеках ЦБС.

8. Слободянюк Т. Бібліотекар – робота і духовна реабілітація / Т. Слободянюк // Проскурів. – 2024. – 21 листоп. – С. 4.

Про відновлення діяльності Малашовецької сільської бібліотеки.

Ярмолинецька селищна ТГ

1. Борович Г. Довга дорога додому : [відгук про книгу] / Г. Борович // Вперед. – 2024. – 18 січ. – С. 7.
2. Граб А. Як земляки на ЗСУ збирали : [народознавчий мікс] / А. Граб // Вперед. – 2024. – 18 січ. – С. 3.
3. Гуменюк А. Рятівне мереживо для воїнів / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 18 січ. – С. 4.
4. Монументальне мистецтво Володимира Марчука : [знаменитий живописець] // Вперед. – 2024. – 18 січ. – С. 4.
5. Ярмолинцям – 625: назустріч ювілею // Вперед. – 2024. – 18 січ. – С. 4.
6. Гуменюк А. Допомога воїнам – крок до перемоги // А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 25 січ. – С. 4.
7. Гуменюк А. Історія єднає : [про кн. «Орловські: історія одного роду»] / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 25 січ. – С. 3.
8. Гуменюк А. Успіх бібліотекарів Ярмолинецьчини – громади / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 25 січ. – С. 4.
9. Ковальчук Т. «Нам берегти тебе, Соборну і Єдину...»: [до Дня Соборності України] / Т. Ковальчук // Вперед. – 2024. – 25 січ. – С. 1.
10. Ковальчук Т. Як юні читачі дракона приручали : [терапевт. заходи для дітей] / Т. Ковальчук // Вперед. – 2024. – 01 лют. – С. 4.
11. Граб А. Інвестиційний паспорт: перспективи для громади : [зустріч у б-ці] / А. Граб // Вперед. – 2024. – 15 лют. – С. 5.
12. 140 сторінок здійсненої мрії : [презентація книги] // Вперед. – 2024. – 15 лют. – С. 4.
13. Борович Г. «Про нас, жінки...» : [до Дня жінки] / Г. Борович // Вперед. – 2024. – 22 лют. – С. 2.
14. Граб А. Читання може бути смачним : [презентація книги] / А. Граб // Вперед. – 2024. – 22 лют. – С. 4.
15. Побережний М. «Шаховий турнір зібрав найсильніших...» / М. Побережний // Вперед. – 2024. – 29 лют. – С. 4.

16. Терапія для наймолодших читачів: пісочна анімація та ляльковий театр : [захід у б-ці] // Вперед. – 2024. – 29 лют. – С. 4.
17. Устами нащадків Шевченкове слово звучить : [захід у б-ці] // Вперед. – 2024. – 14 берез. – С. 2.
18. Граб А. Голос Кобзаря лунає через століття : [заходи до Шевченків. днів у б-ці] // Вперед. – 2024. – 14 берез. – С. 2.
19. Творити словом – то великий дар // Вперед. – 2024. – 14 берез. – С. 6.
20. Граб А. Рими сплелись воєдино, або як коментарі із соцмереж ожили : [творча зустріч у б-ці] / А. Граб // Вперед. – 2024. – 21 берез. – С. 5.
21. Переселенці стають частиною громади : [засідання Ради ВПО у б-ці] // Вперед. – 2024. – 21 берез. – С. 3.
22. Черевуля А. Для підлітків і не тільки... : [презентація кн.] / А. Черевуля // Вперед. – 2024. – 21 берез. – С. 5.
23. Ковальчук Т. Юна авторка знаходить своїх шанувальників : [творча зустріч у б-ці] / Т. Ковальчук // Вперед. – 2024. – 4 квіт. – С. 2.
24. Ковальчук Т. Як народжується казка : [творча зустріч у б-ці] / Т. Ковальчук // Вперед. – 2024. – 4 квіт. – С. 2.
25. Граб А. Кривавими стежками історії рідного краю : [презентація кн.] / А. Граб // Вперед. – 2024. – 11 квіт. – С. 5.
26. Гуменюк А. Ювілей Ярмолинець об'єднує науковців та краєзнавців / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 11 квіт. – С. 4.
27. Гуменюк А. Неймовірні історії про війну, справжніх друзів та жагу до життя : [зустріч у б-ці] / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 18 квіт. – С. 4.
28. Мазій Л. Зберегти для нащадків пам'ять про минуле : [До Дня пам'яток історії та культури] / Л. Мазій // Вперед. – 2024. – 18 квіт. – С. 3.
29. Гуменюк А. «Серед війни черпаю силу в слові» : [презентація кн.] / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 25 квіт. – С. 4.
30. Граб А. Історія про постать, яка здійснила вплив на Європу, але так і не стала відомою вдома : [презентація кн.] / А. Граб // Вперед. – 2024. – 2 трав. – С. 5.

31. Два свята – в одну оселю / А. Граб // Вперед. – 2024. – 2 трав. – С. 5.
32. Ковальчук Т. Юні художники громади малювали Україну мрій : [підбиття підсумків I етапу Всеукр. конкурсу дит. творчості «Україна – мрія»] / Т. Ковальчук // Вперед. – 2024. – 2 трав. – С. 5.
33. Триває обговорення проєкту новобудови дитячого садка : [захід у б-ці] // Вперед. – 2024. – 2 трав. – С. 3.
34. Гуменюк А. «Світи собі власним ліхтариком» : письменниця Тетяна Граб про самореалізацію попри стереотипи / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 16 трав. – С. 5.
35. Бібліотекарі ділилися досвідом та знаннями : [семінар] // Вперед. – 2024. – 23 трав. – С. 3.
36. Літературний конкурс відкрив нові імена : [підсумки молодіж. літ. конкурсу] // Вперед. – 2024. – 23 трав. – С. 8.
37. Гуменюк К. Бібліотечний бізнесхаб / К. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 30 трав. – С. 2.
38. У співпраці з «U-LEAD» з Європою : [захід у б-ці] // Вперед. – 2024. – 30 трав. – С. 6.
39. Гуменюк А. Дитинство не можна поставити на паузу : [захід до міжнар. Дня захисту дітей] / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 6 черв. – С. 2.
40. Грунтовні знання допоможуть у веденні домашнього господарства : [тренінг у б-ці] // Вперед. – 2024. – 13 черв. – С. 2.
41. Купчак О. Дискусії про кіно, що змінює світогляд : [засідання ради ВПО] / О. Купчак // Вперед. – 2024. – 27 черв. – С. 3.
42. Граб А. Два свята об'єднали земляків : [День Конституції України] / А. Граб // Вперед. – 2024. – 4 лип. – С. 1.
43. Подарунок Ярмолинчанам від залізних лицарів : [подаровані кн. б-ці] // Вперед. – 2024. – 11 лип. – С. 2.
44. Місцеві медіа пишуть історію громади : [захід у б-ці] // Вперед. – 2024. – 1 серп. – С. 5.
45. Сутковецька церква – фортеця: нове дихання крізь століття : [волонтер. толока] // Вперед. – 2024. – 1 серп. – С. 5.
46. Ковальчук. Т. Хто став кращим читачем громади? / Т. Ковальчук // Вперед. – 2024. – 8 серп. – С. 7.

47. Божик С. Вічне слово поета... : [зустріч-вшанування пам'яті поета] / С. Божик // Вперед. – 2024. – 15 серп. – С. 6.
48. Гуменюк А. Поділимось щедро любов'ю : [творчий захід] / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 15 серп. – С. 6.
49. Черевуля А. «Мій врожайний рік» / А. Черевуля // Вперед. – 2024. – 15 серп. – С. 6.
50. Граб А. Творчість, що об'єднує та надихає : [презентація кн.] / А. Граб // Вперед. – 2024. – 22 серп. – С. 6.
51. Безушко-Граб Т. Історії, у яких – життя : [відгук на кн.] / Т. Безушко-Граб // Вперед. – 2024. – 29 серп. – С. 6.
52. Черевуля А. Зустріч у колі друзів : [презентація кн.] / А. Черевуля // Вперед. – 2024. – 29 серп. – С. 6.
53. Герасімова С. Рідне село частина України : [захід до Дня Незалежності України] / С. Герасімова // Вперед. – 2024. – 12 верес. – С. 4.
54. Гуменюк А. Зустріли ювілей у колі друзів : [захід у б-ці] / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 19 верес. – С. 4.
55. Слободян О. «Бібліотека – разом можемо більше» : [до Всеукр. дня б-к] / О. Слободян // Вперед. – 2024. – 26 верес. – С. 5.
56. Черевуля А. Плідна командна робота – запорука якісного результату : [адвокаційний проєкт] / А. Черевуля // Вперед. – 2024. – 26 верес. – С. 5.
57. Мазій Л. З любов'ю до хліба / Л. Мазій // Вперед. – 2024. – 3 жовт. – С. 5.
58. Сучасна бібліотека – простір для спілкування : [Всеукр. день б-к] // Вперед. – 2024. – 3 жовт. – С. 2.
59. Гуменюк А. З подякою до Мавриція Гославського / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 10 жовт. – С. 3.
60. Боднар М. Працюємо задля вшанування героїв-земляків : [відкриття Стели пам'яті Героїв-земляків у Косогіріці] / М. Боднар // Вперед. – 2024. – 24 жовт. – С. 5.
61. Божик С. Серед війни черпаю силу в слові : [зустріч з письменниками-земляками] / С. Божик // Вперед. – 2024. – 24 жовт. – С. 7.
62. Граб А. Творча зустріч – з благодійною метою / А. Граб // Вперед. – 2024. – 24 жовт. – С. 5.

63. Ковальчук Т. Власноруч створює улюблених героїв : [про активного читача та учасника виставки «Чарівний пластилін»] / Т. Ковальчук // Вперед. – 2024. – 24 жовт. – С. 8.
64. Завацький М. Святині села Шарівка: [презентація кн.] / М. Завацький // Вперед. – 2024. – 4 листоп. – С. 4.
65. Гуменюк А. Коли бібліотекарка має серце художниці / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 7 листоп. – С. 3.
66. Яким буде логотип Ярмолинецької громади? : [перше засідання робочої групи] // Вперед. – 2024. – 7 листоп. – С. 4.
67. Граб А. Українська культура була, є і буде / А. Граб // Вперед. – 2024. – 14 листоп. – С. 2.
68. Гуменюк А. Осінні зустрічі автографів : [засідання літ. клубу «Автограф»] / А. Гуменюк // Вперед. – 2024. – 21 листоп. – С. 4.
69. Співець Поділля: «Якби орлом бути...» // Вперед. – 2024. – 21 листоп. – С. 2.
70. Ковальчук Т. Мрія дітей – жити без війни / Т. Ковальчук // Вперед. – 2024. – 28 листоп. – С. 4.
71. Ковальчук Т. Тепла зустріч напередодні свята : [до дня Святого Миколая / Т. Ковальчук // Вперед. – 2024. – 28 листоп. – С. 4.
72. Граб А. Подяка за небайдужість і добре серце : [подяка за волонтерство] / А. Граб // Вперед. – 2024. – 12 груд. – С. 4.
73. Мазій Л. Видатний дослідник історії Подільського краю // Вперед. – 2024. – 19 груд. – С. 6.
74. Мазій Л. Магія мелодій Володимира Атамана // Вперед. – 2024. – 19 груд. – С. 6.
75. «Час звияти» у поезіях Слави Слободян : [презентація кн.] // Вперед. – 2024. – 19 груд. – С. 4.
76. Граб А. Творчість об'єднує навіть у найтемніші часи : [мандрівний Старобільськ] / А. Граб // Вперед. – 2024. – 26 груд. – С. 3.

ШЕПЕТІВСЬКИЙ РАЙОН

Білогірська селищна ТГ

1. Скороход Л. Чарівне мереживо новорічних свят / Л. Скороход // Життя і слово. – 2024. – 12 січ. – С. 2.
2. Колесник Н. Колиска роду – українська хата / Н. Колесник // Життя і слово. – 2024. – 1 берез. – С. 3.
3. Фесюк О. Літературна мандрівка [до 80-річчя від Дня народж. М. Федунця] / О. Фесюк // Життя і слово. – 2024. – 3 трав. – С. 3.
4. Єсіпова О. День матері! / О. Єсіпова, В. Кузьмук // Життя і слово. – 2024. – 17 трав. – С. 2.
5. Зблизити читача і книгу – головне завдання сектору обслуговування юнацтва та дорослих // Життя і слово. – 2024. – 27 верес. – С. 7.
6. Мартинюк Г. Там, де живуть книги. Бібліотека – це скарбниця мудрості та знань / Г. Мартинюк // Життя і слово. – 2024. – 27 верес. – С. 6.
7. Сектор обслуговування дітей – це дім книг і територія захоплюючих подорожей // Життя і слово. – 2024. – 27 верес. – С. 7.
8. Фесюк О. Національно-патріотичне виховання в діяльності бібліотек / О. Фесюк // Життя і слово. – 2024. – 27 верес. – С. 7.
9. Скороход Л. «Хай щастю дитини не буде кінця» / Л. Скороход // Життя і слово. – 2024. – 29 листоп. – С. 5.
10. Скороход Л. Протидія агресії та насильству / Л. Скороход // Життя і слово. – 2024. – 13 груд. – С. 4.

Ізяславська міська ТГ

1. Україна соборна! Разом до перемоги! : [відбулася історична студія з нагоди Дня Соборності України та 105-ої річниці проголошення Акту Злуки УНР та ЗУНР – спільний захід з історико-краєзнавчим музеєм] // Зоря Надгориння. – 2024. – 25 січ. – С. 1.

2. Людина живе доти, доки її пам'ятають : [до 95-річчя від дня народження В. І. Кравчука, письменника-земляка] // Зоря Надгориння. – 2024. – 13 черв. – С. 1.

3. Гайдашук Т. Бібліотечний фонд поповнився новими книгами / Т. Гайдашук // Зоря Надгориння. – 2024. – 31 жовт.

Нетішинська міська ТГ

1. Муравська Л. «Бабусині» килимки для військових [плетуть у б-ці-філії № 3] / Л. Муравська // Пост громадського контролю. – № 2. – С. 2.

2. Косік Г. Як Нетішинські «Чарівниці» наближають перемогу / Г. Косік // Нетішинський вісник. – 2024. – 4 квіт. – С. 4.

Про роботу клубу за інтересами «Чарівниця» у бібліотеці-філії № 3.

3. «Майстерність пера – майстерність серця» : [про День поезії в ЦПБ] // Нетішинський вісник. – 4 квіт. – С. 4.

4. Білик А. Зустріч з улюбленою письменницею [Люко Дашвар] / А. Білик // Нетішинський вісник. – 2024. – 13 черв. – С. 4.

5. Харківська волонтерка і письменниця Людмила Охріменко презентувала свої книги у Нетішині [у ЦПБ] // Нетішинський вісник. – 2024. – 18 лип. – С. 4.

6. 33-тя річниця Незалежності України: дякуємо воїнам за нашу волю і свободу // Нетішинський вісник. – 2024. – 29 серп. – С. 4.

Про Книжкову виставку до Дня незалежності представлена ЦПБ в парковій зоні.

7. Косік Г. Лілія Пилипчук: «Усіх книг не купиш, а чарівну, особливу книжкову атмосферу не заміниш нічим» / Г. Косік // Нетішинський вісник. – 2024. – 3 жовт. – С. 4.

8. Косік Г. Від хати-читальні до інформаційно-просвітницького центру: Нетішинська бібліотека-філія № 3 відзначила ювілей / Г. Косік // Нетішинський вісник. – 2024. – 7 листоп. – С. 1, 5.

9. Шевчук В. Від минулого до сьогодення: Нетішинська бібліотека-філія № 4 відсвяткувала 70-річний ювілей / В. Шевчук // Нетішинський вісник. – 2024. – 14 листоп. – С. 5.

Полонська міська ТГ

1. Нагорна А. Герої не вмирають – у пам'яті навечно : [презентація книги С. Старостіної у ЦБ] / А. Нагорна // Новий шлях. – 2024. – 12 верес. – С. 4 : фот.

2. Нагорна А. Популяризація творчості сучасних українських письменників : [проект «Творча діада» у ЦБ] / А. Нагорна // Новий шлях. – 2024. – 26 верес. – С. 8 : фот.

Улашанівська сільська ТГ

1. Левчунець О. Презентація книги «Син» : [про соц. роман автора Dashen] / О. Левчунець // Трудівник Полісся. – 2024. – 11 квіт. – С. 5.

2. Лясоцька Н. Творіння рук, душі і серця : [виставка новинок до Дня вишиванки] / Н. Лясоцька // Трудівник Полісся. – 2024. – 23 трав. – С. 7.

3. Політіка Н. «У книжок не буває канікул!» : [про День сільського бібліотекаря] / Н. Політіка // Трудівник Полісся. – 2024. – 11 лип. – С. 7.

4. Левчунець О. «Героїчні літописи наших днів» : [презентація книг С. Старостіної «Ти – Герой України» та «Герої не вмирають – у пам'яті навечно»] / О. Левчунець // Трудівник Полісся. – 2024. – 1 серп. – С. 9.

5. Політіка Н. Презентація книги [М. Караван] «Життя освячене любов'ю» / Н. Політіка // Трудівник Полісся. – 2024. – 5 верес. – С. 7.

Іменний покажчик

А

Антонюк О. 18

Атаман В. (40)

Б

Баворовська О. 4, 14

Безверхня А. 34

Березанська С. (4)

Безушко-Граб Т. 39

Бернардин А. 11, 14

Білик А. 42

Богацький П. (22)

Боднар М. 39

Божик С. 39

Бойко Д. (13), (14)

Бойко М. (26)

Борович Г. 36

Борщевський В. (24)

Босюк Г. 4

Брушнівська О. 21

Булаєнко В. (26)

Бурбело С. (24)

В

Wawrzyniec Marczyński 9

Весела Л. (11)

Волкова С. 22

Г

Гайдашук Т. 42

Герасімова С. 39

Гнатюк О. (26)

Головенко Л. 24

Головатенко Н. (23)

Гославський М. (39)

Граб А. 11, 36, 37, 38, 39, 40

Граб Т. (38)

Грабарчук М. (25)

Грібова О. 21

Гуменюк А. (11) 36, 37,
38, 39, 40

Гуменюк К. 12, 38

Гуменюк Н. (13), (14), (18),
(20), (32)

Гурська К. (28)

Д

Данайтис О. (25)

Дашвар Люко (42)

Дашкевич С. 15

Денисюк Д. (26)

Дзюба С. (24), (29)

Дмухівська О. 27

Дубовий А. 19

Дудка Д. (25)

Дуневич А. 11

Дутченко Т. 19

Дягілева Т. (23)

Є

Єсіпова О. 41

Ж

Жук В. 21

Жук М. 21

З

Завацький М. 40

Закордонець А. (11)

Запека В. (24), (29)

Здібель Ю. 15

Змієвський О. 12, 23

І

Ількович Ю. 16

К

Караван М. (43)

Карчков Ю. (26)

Кащук І. 4

Кізюн М. 25

Кірсанов А. (24)

Кірсанов В. (29)

Кіс О. 23

Клец М. (13), (29)

Кляшторний Д. (24)

Ковальчук Т. 36-38, 40

Козак І. 5, 10

Колесник Н. 41

Кондратюк М. (26)

Кондратюк О. 24, 25, 26

Копаничук Т. 16

Коржик С. (27)

Косік Г. 42

Косюк Г. 9, (25)

Коханевич Є. В. (8)

Коцупей О. 16

Кравчук В. (42)

Крамар С. (24)

Красовицький О. (23)

Кузьмінський В. (18)

Купчак О. 12, 38

Л

Лабчук І. 5

Лавринчук В. 9

Лапа В. 22

Левчунець О. 43

Леонтовська Є. 25

Лис В. (13), (14), (18), (20),
(32)

Лискун Ю. 19

Лифар О. 16

Лісова Н. 35

Логвиненко Т. (4)

Лясоцька Н. 43

Ляшук А. (26)

М

Мазій Л. 39, 40

Маковська В. 5, 6, (9), (10)

Маковський А. О. 6

Мартинюк Г. 41

Мартинюк О. 20

Марценюк В. 13

Марчук Л. 17

Мельник О. 19, 20

Мирончук Ю. (25)

Мілімук С. (30), (31)

Міркотан О. 20

Міхалевський В. 15, 17,
(21)

Мороз Г. 15

Муравська Л. 42

Н

Нагорна А. 14, 43

Нагорна О. (12)

Негода Б. (19)

Ненцінський А. (12), (13),
(30)

Нестеришин С. (24)

О

Окарський О. (26)

Олійник В. 23

Оліщук О. (25)

Осецький Й. (21)

Охріменко Л. (21), (24)

П

Павлинський В. 27
Павловський І. 11
Паламарчук А. 34
Панкратенкова В. (28)
Парашук Ж. 23
Письменна Л. (35)
Пилипчук Л. (42)
Побережний М. 36
Познякова Т. 10
Політіка Н. 43
Польова І. 35
Полюхович Д. 22
Полятинчук С. (20)
Попович Н. 13
Прокопчук В. (5), (6), (7)
Прокоф'єв І. (5)

Р

Радецька А. 6, 10, (11), 12, 13
Радковський С. (25)
Рубель Н. (18)
Рудковська Л. (15)
Руса Т. 15, 35

С

Сайпель Т. 23, 24
Савік К. 6
Сердуніч Л. (34)
Сікалюк Ю. (25)
Сіцінський Ю. (8), (15), (20)
Світла Д. 10, 12
Світленко В. 11, 12
Семенова Л. 27
Сербін С. 27
Серов Л. (Левко
Світлий) (23)

Синиця Н. 6
Сиротюк М. 14
Сиротюк С. 20
Скороход Л. 41
Слободян О. 39
Слободян С. (40)
Слободянюк Т. 35
Смалюх Я. 27
Солуха К. (20)
Сохатюк Н. 18
Старостіна С. (27), (43)
Степаненко А. (27)
Столяр Я. 16, 35
Стрельбицький М. (27)
Сунік Г. 23

Т

Твердохлібов О. (25)
Ткачук Н. 25, 26

У

Українець Л. 25
Усата О. (24)

Ф

Фаренгольц Е. (5)
Федунець М. (10), (21), (41)
Фесюк О. 41
Філіпенко З. В. 7, (10), (12), 13, 14
Фурман Н. 24, 25, 26

Ч

Чабан К. 7, 8, (15)
Черевуля А. 14, 37, 39
Черноус В. 17

Ш

Шевченко Т. (4)

Шевчук В. 43

Шейн О. 9

Шерстинюк (Л.) (23)

Шитий С. (26)

Шкаврон М. 22

Щ

Щербатих О. 11

Ю

Юрчук В. (26)

Я

Якимчук Н. 26

Яковлева Л. 15, 24

Яковенко А. 18

Яюс Р. (24)

Географічний показник

А

Андріївка, село
Старокостянтинівської
міської громади 33

Б

Білогір'я 41
Богданівці, село
Хмельницької міської
громади 35

В

Вінківці 21
Вінковеччина 21
Вовковинці 23

Г

Городок 22

Д

Деражня 8, 23-24
Деражнянщина 15, 24
Дунаївці 18

З

Закупне 8, 15

І

Ізяслав 41-42

К

Кам'янець-Подільський 4,
5, 11, 19-21
Кам'яначчина 19

Косогірка, село
Ярмолинецької селищної
громади 39
Красилів 24-27
Красилівщина 25

Л

Летичів 27-28
Летичівщина 27

М

Мала Кужелівка, село
Дунаєвецької міської
громади 18
Малашівці, село
Хмельницької міської
громади 35
Масівці, село Хмельницької
міської громади 35

Н

Нетішин 42-43
Німеччина 35

П

Поділля 5, 9, 18
Полонне 43
Правдівка, село
Ярмолинецької селищної
громади 4

Р

Рахнівка, село Дунаєвецької
міської громади 18

С

Стара Синява 34

Старобільськ 40

Старокостянтинів 11, 28-34

Сутківці, село

Ярмолинецької селищної
громади 38

У

Улашанівка 43

Х

Хмельницький 4-18, 35

Хмельниччина 7, 13, 15

Ч

Чемерівці 21

Черешенька, село

Деражнянської міської
громади 23

Ш

Шарівка, село

Ярмолинецької селищної
громади 40

Я

Яблунівка, село

Деражнянської міської
громади 23

Ярмолинці 36-40

Ярмолинеччина 36



Зміст

Передмова.....	3	
Хмельницька обласна універсальна наукова бібліотека.....	4	
Публікації фахівців бібліотеки в довідкових, краєзнавчих, методичних виданнях.....	4	
Публікації про Хмельницьку ОУНБ та фахівців бібліотеки в довідкових, краєзнавчих, методичних виданнях.....	9	
Газетні публікації	10	
Хмельницька обласна бібліотека для молоді.....	15	
Хмельницька обласна бібліотека для дітей імені Тараса Шевченка	16	
 КАМ'ЯНЕЦЬ-ПОДІЛЬСЬКИЙ РАЙОН		
Дунаєвецька міська ТГ	18	
Кам'янець-Подільська міська ТГ.....	19	
Чемеровецька селищна ТГ.....	21	
 ХМЕЛЬНИЦЬКИЙ РАЙОН		
Вінковецька селищна ТГ.....	21	
Городоцька міська ТГ.....	22	
Деражнянська міська ТГ	23	
Красилівська міська ТГ	24	
Летичівська селищна ТГ.....	27	
Старокостянтинівська міська ТГ.....	28	
Старосинявська селищна ТГ.....	34	
Хмельницька міська ТГ.....	35	
Яролинецька селищна ТГ.....	36	
 ШЕПЕТІВСЬКИЙ РАЙОН		
Білогірська селищна ТГ.....	41	
Ізяславська міська ТГ	41	
Нетішинська міська ТГ.....	42	
Полонська міська ТГ.....	43	
Улашанівська сільська ТГ	43	
 Іменний показчик		44
Географічний показчик		48

Для нотаток

Інформаційне видання

**Бібліотеки Хмельниччини:
публікації 2024**

Бібліографічний покажчик

Комп'ютерне опрацювання, правка:
Дорош В. Ю., Шмаль Т. А.

Відповідальна за випуск:
Чабан К. А.

Електронне видання

